



**SIR ELLIS KADOORIE SECONDARY SCHOOL (WEST KOWLOON)**

No. 22 Hoi Fan Road, Tai Kok Tsui, West Kowloon, Kowloon.

Tel: 2576 1871 Fax: 2882 4548

E-mail address: sekss100@edb.gov.hk

School Website: www.seksswk.edu.hk

---

## **Parents' Letter No. 6**

30 November 2022

Dear Parents/Guardians,

### **Annual Sports Day, Virtual Mainland Higher Education Expo, Half-yearly Examination, S1-S3 Christmas Tutorial Classes and PTA AGM Parent Representatives Election Results**

Please be informed of the following matters:

#### **1. Annual Sports Day (Reminder)**

Our annual Sports Day will be held at Sham Shui Po Sports Ground this year. Details of the function are as follows:

Dates: Thursday, 1<sup>st</sup> December 2022 (Heats) Time: 8:15 am – 1:30 pm  
Friday, 9<sup>th</sup> December 2022 (Finals) Time: 8:15 am – 1:30 pm

Please be informed that Sports Day is an important school function and all students must attend. Students should **wear PE uniform and arrive at Sham Shui Po Sports Ground before 8:15 a.m.** on both the above mentioned days. After the events, students will be dismissed and they should make their own arrangements to return home.

#### **2. Virtual Mainland Higher Education Expo**

The Virtual Mainland Higher Education Expo 2023/24, jointly organised by the Ministry of Education and the Education Bureau, will be held via the online platform. Parents and students can visit [www.studymainland.hk](http://www.studymainland.hk) from 3 to 9 December 2022 to learn about the Scheme for Admission of Hong Kong Students to Mainland Higher Education Institutions as well as gather information on studying in the Mainland.

#### **3. S1-S5 Half-yearly Examination 2022/2023**

The captioned examination begins on Wednesday, 4 January 2023 and ends on Thursday, 19 January 2023. Copies of the Examination Timetable and Examination Regulations and Reminders are enclosed for your reference. The timetable for the oral examination will be posted on the classroom notice board.

- (i) Please note that the results of the Half-yearly Examination and Yearly Examination will be considered for promotion to the next higher form. The following criteria are used in the promotion exercise:

- (a) \*Academic results,
- (b) Conduct,
- (c) Attendance,
- (d) Social service,
- (e) Contribution to the school,
- (f) ECA performance,
- (g) Awards accrued, etc.

\* The academic results will be based on the Grand Total calculated as shown below:

$$\text{Grand Total} = \frac{1}{3} \times \text{Half-yearly Exam Result} + \frac{2}{3} \times \text{Yearly Exam Result}$$

- (ii) The examination syllabi for different subjects will be posted on the school intranet on 9 December 2022. For enquiries in connection with the Examination, please contact Mr. TONG Yat-ting, teacher i/c of Internal Examination at 25761871.

#### **4. S1–S3 Christmas Tutorial Classes (22, 23, 28 Dec 2022)**

In order to strengthen the foundation in the three core subjects: English Language, Chinese Language and Mathematics, and to facilitate students' revision for the coming Half-yearly Examination, the school will offer Holiday Enhancement Classes for S1 to S3 students on 22, 23 and 28 Dec 2022 from 9:00am to 12:30pm.

**Certificates of Completion** will be awarded to those students who have completed the course(s) with an attendance rate of at least 80% together with the completion of all assignments. As recognition of their effort on attending extra lessons during holiday, students will be **given at most 10% bonus marks** towards their continuous assessment marks in the Half-yearly Examination in the subject(s) they have completed.

Students with their parents' consent to attend must complete the Google Form in the link below or scan the QR Code for enrolment. The enrolment will be closed on **12 December 2022**. Details of the classes are summarized on the attached table.

Please be reminded to take RAT and measure body temperature on the day of attending the tutorial classes. For your entry to the school premises, your RAT record certified by your parent's signature will be checked at gate-side. Please also note that all school rules, punctuality and attendance measures are applicable as on normal school days. If students are absent, parents will be informed. As the school tuck shop will not operate on non-school days, students are advised to bring their own water and snacks for their consumption during recess time. Ball games are not allowed. Students should leave the school after the completion of the tutorial classes at 12:30pm. For enquiries, you may contact Ms. Dunn at 2576 1871.

Link & QR code of Enrolment Form for Christmas Holiday Tutorial Classes 2022:

<https://forms.gle/KWfo84nma8sUNCbG7>



**5. Results of the School Management Committee Parent-representative Election and the PTA Executive Committee Parent-member Election 2022-2024**

The 31<sup>st</sup> PTA AGM was held on 25<sup>th</sup> November 2022 and the above-mentioned elections were held by casting of votes by parent and teacher members.

The counting of the ballot was witnessed by PTA Chairlady Mrs. Rachel C. Galang, PTA Executive members Mr. Mohammad Nadim, Mr. Subodh Kumar Ojha, Principal, Assistant Principal, and teacher representatives on 25 November 2022 at 7:30 pm.

A. The School Management Committee (SMC) Parent-representative Election for the year

2022-2024: **Mr. Talledo Eduardo** was elected (2022-2024)

B. PTA Executive Committee Member Election: As there were only Four candidates for the four PTA Executive Member seats, they were automatically elected for the year

2022-2024:

➤ <b>Mr. Rudrapati Hemantha Kumar</b>
➤ <b>Ms. Gurung Sarita</b>
➤ <b>Mr. Igloria Samson Lorbis</b>
➤ <b>Mr. Talledo Eduardo Z.</b>

Yours faithfully,

LEE Tung-ching  
Principal

This Parents' Letter can be found on our school homepage (<http://www.seksswk.edu.hk/>) and eClass Parent App.

# 官立嘉道理爵士中學（西九龍）

二零二二至二零二三年度

## 第六號家長信撮要(詳情請參閱英文版)

2022年11月30日

### 1. 周年陸運會

本校周年陸運會謹定於二零二二年十二月一日(星期四)及十二月九日(星期五)假深水埗運動場舉行，全校學生必須**穿著整齊運動校服**出席。

初賽日：學生需於早上八時十五分前到達運動場，活動將於下午一時三十分完結。

決賽日：學生需於早上八時十五分前到達運動場，活動將於下午一時三十分完結。

活動完結後學生可自行歸家。

### 2. 內地高等教育展

由國家教育部和教育局聯合舉辦的 2023/24 學年內地高等教育展（網上博覽）即將舉行，為有意赴內地升學的學生和家長介紹該學年內地高校招收香港中學文憑考試學生計劃（文憑試收生計劃）的各項安排及相關升學資訊，歡迎家長和學生在二零二二年十二月三至九日期間瀏覽 [www.studymainland.hk](http://www.studymainland.hk)，以獲取相關資訊。

### 3. 中一至中五級上學期考試 (2022/2023)

中一至中五級上學期考試將於 2023 年 1 月 4 日至 1 月 19 日期間進行。考試時間表及考試指引請參閱本通告的英文版。口試時間表將會張貼於各班的通告板上。

(i) 學生能否升級，除取決於上學期考試及學年考試成績外，下列各項因素均在考慮之列：

- (a) \*學科成績
- (b) 操行
- (c) 出席率
- (d) 社會服務的表現
- (e) 對學校的貢獻
- (f) 課外活動的表現
- (g) 獲得的獎項

\* 學科成績的計算方法如下：

總分 =  $\frac{1}{3}$  × 上學期考試成績 +  $\frac{2}{3}$  × 學年考試成績

(ii) 家長可由 12 月 9 日起透過學校內聯網查閱各科的考試範圍。對於考試的安排，如有任何查詢，請致電 2576 1871 與考試組負責老師湯溢庭先生聯絡。

#### 4. 中一至中三級聖誕節假期補習班 (2022 年 12 月 22、23、28 日)

為提升學生的學業成績，幫助學生準備應付上學期考試，本校將在聖誕節假期期間為所有中一至中三的同學開設補習班。日期是 2022 年 12 月 22、23、28 日上午 9:00 至下午 12:30，本校提供三個核心科目的課程：中文、英文和數學，同學可以選擇適合他們需要的科目報讀。

經家長同意參加的學生必須填寫以下連結中的 Google 表格，或掃描以下二維碼進行申請手續。2022 年 12 月 12 日截止報名。有關各級補習班的詳情和時間表，請參閱本家長通訊的英文版。同學如能達到 80% 出席率，並完成指定習作，將獲頒發證書，並調升上學期平時分，最高 10% 以作鼓勵。

參加補習班的同學必須每天進行快速抗原測試及量度體溫，當進入學校時須出示經家長簽署核實的紀錄。同學亦須遵守校規，準時上課，如無故缺席，校方將會通知家長。由於學校小食部在假日不會營業，建議學生自備飲用水和小食。嚴禁在學校操場進行球類運動。學生可在下午 12:30 離開學校。如有任何查詢，可致電 2576 1871 與鄧老師聯絡。

#### 5. 2022-2024 年學校管理委員會家長委員及第 31 屆家長教師會選舉結果

第 31 屆家長教師會執行委員會、學校管理委員會家長委員選舉已經於 2022 年 11 月 25 日家長教師會周年大會進行，在多位人士見證下點票(見證人名字見家長通訊英文版)，選舉結果如下：

甲、下列家長獲選為學校管理委員會 2022-2024 家長委員：

**Mr. Talledo Eduardo**

乙、由於只有下列四位家長參選，他們自動當選為 2022 至 2024 年家長教師會執行委員：

➤ <b>Mr. Rudrapati Hemantha Kumar</b>
➤ <b>Ms. Gurung Sarita</b>
➤ <b>Mr. Igloria Samson Lorbis</b>
➤ <b>Mr. Talledo Eduardo Z.</b>

此家長信可於學校網頁(<http://www.seksswk.edu.hk/>)及 eClass 家長應用程式內查閱。

**Christmas Holiday Tutorial Classes on Chinese, English and Mathematics (S1-S3)**

	Course No.	Subject	Date	Time	Venue
<b>S.1</b> <b>(1/F)</b>	S1_Math	Mathematics	22, 23, 28 Dec	9:00 a.m. – 10:00 a.m.	Rm 103
	<b>1<sup>st</sup> Recess (10:00am-10:15am)</b>				
	S1_Eng	English	22, 23, 28 Dec	10:15 a.m. – 11:15 a.m.	Rm 103
	<b>2<sup>nd</sup> Recess (11:15am-11:30am)</b>				
	S1_NCSC	NCS Chinese	22, 23, 28 Dec	11:30 a.m. – 12:30 p.m.	Rm 102
	S1_Chi	Chinese			Rm 103
<b>S.2</b> <b>(2/F)</b>	S2_NCSC	NCS Chinese	22, 23, 28 Dec	9:00 a.m. – 10:00 a.m.	Rm 202
	S2_Chi	Chinese			Rm 203
	<b>1<sup>st</sup> Recess (10:00am-10:15am)</b>				
	S2_Math	Mathematics	22, 23, 28 Dec	10:15 a.m. – 11:15 a.m.	Rm 203
	<b>2<sup>nd</sup> Recess (11:15am-11:30am)</b>				
	S2_Eng	English	22, 23, 28 Dec	11:30 a.m. – 12:30 p.m.	Rm 203
<b>S.3</b> <b>(3/F)</b>	S3_Eng	English	22, 23, 28 Dec	9:00 a.m. – 10:00 a.m.	Rm 303
	<b>1<sup>st</sup> Recess (10:00am-10:15am)</b>				
	S3_NCSC	NCS Chinese	22, 23, 28 Dec	10:15 a.m. – 11:15 a.m.	Rm 302
	S3_Chi	Chinese			Rm 303
	<b>2<sup>nd</sup> Recess (11:15am-11:30am)</b>				
	S3_Math	Mathematics	22, 23, 28 Dec	11:30 a.m. – 12:30 p.m.	Rm 303